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                                                                                 Białe Błota, 25.03.2024 r. 

BRG.0002.4.2024 

 

 

Protokół z XC Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 25.03.2024 r.  

w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Szubińska 1 

 

 

Sesja trwała: od godziny 14:00 do godziny 15:06 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Łukasz Wyszomirski 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków.  

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Krzysztof Kocikowski 

7. Jacek Krzyżanowski 

8. Karolina Lachowicz 

9. Aleksandra Lubońska 

10. Piotr Mądrzyński 

11. Krzysztof Michalak 

12. Leszek Niewiarowski 

13. Ilona Nowakowska 

14. Sławomir Ossowski 

15. Sławomir Ruge 

16. Henryk Sykut 

17. Magdalena Sznajder 

18. Katarzyna Tomicka 

19. Maria Wolsztyńska 

20. Łukasz Wyszomirski 

 

oraz: Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-

Kowalska, kierownicy referatów urzędu gminy, Patrycjusz Migawa Kierownik Centrum Obsługi 

Edukacji i Sportu, sołtysi. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie XC Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2024 rok, 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-

2039, 

5. Zakończenie obrad XC Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie XC Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum.  

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnego Łukasza Wyszomirskiego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na sekretarza obrad radnego Łukasza Wyszomirskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (6) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, 

Leszek Niewiarowski, Katarzyna Tomicka 

 

Sekretarzem obrad został wybrany radny Łukasz Wyszomirski. 

 

Ad. 3.  Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Radny Krzysztof Michalak zapytał o powód zwołania sesji nadzwyczajnej, skoro jutro odbędzie 

się sesja zwyczajna. Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz wskazał, że 
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wniosek został złożony przez Pana Wójta. Radny Łukasz Wyszomirski wniósł o włączenie 

procedowanych uchwał do porządku obrad jutrzejszej sesji. Przewodniczący Rady Gminy Białe 

Błota Jacek Grzywacz stwierdził, że nie możemy zmieniać porządku obrad, to jest sesja na 

wniosek Wójta. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zapytał o obecność 

radcy prawnego na sesji, Wójt odpowiedział, że mecenas nie jest obecny (nagranie od 00:06:35 

do 00:07:48). 

 

Radna Magdalena Sznajder chciałaby się dowiedzieć, dlaczego dzisiejsze uchwały nie mogły 

zostać przegłosowane jutro. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wskazał na kwestie 

związane z bieżącym harmonogramem robót, kwestię związaną  z rozpoczęciem prac 

modernizacji boiska, na które gmina otrzymała dofinansowanie (nagranie od 00:07:53 do 

00:09:11). 

 

Radna Ilona Nowakowska wskazała, że na żadnej komisji nie padła konkretna odpowiedź, 

dlaczego nie mogła się sesja odbyć jutro (nagranie od 00:09:13 do 00:09:53). 

 

Radna Maria Wolsztyńska zaproponowała, aby jutrzejszą uchwałę przegłosować w dniu 

dzisiejszym. Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że sesja jest zaplanowana i musi się 

odbyć, będą mieszkańcy. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena 

Sznajder powiedziała, że będzie wprowadzać do jutrzejszego porządku obrad uchwały (nagranie 

od 00:09:58 do 00:10:56). 

 

Zostały odczytane informacje w zakresie danych osobowych. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Michalak 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński 

 

Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok,  

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła autopoprawkę złożoną przez 

Kierownika Centrum Obsługi Edukacji i Sportu do zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko - Orlik 2012” w Łochowie, polegająca na wymianie 

nawierzchni syntetycznej boiska do piłki nożnej”. Patrycjusz Migawa uzasadnił konieczność 

wprowadzenia tej autopoprawki. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska 

poinformowała, że całość kosztów realizacji zadania inwestycyjnego wynosi 581 100,00 zł, w 

tym finansowanie ze środków Ministerstwa Sportu 290 100,00 zł, finansowanie ze środków 

budżetu gminy to 291 000,00 zł (nagranie od 00:12:26 do 00:15:50). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut wskazał na konieczność 

wyjaśnienia sprawy zwiększenia finansowania zadania „Budowa ul. Pogodnej w Cielu”  

i pompowania wody. Wiceprzewodniczący przybliżył kwestię trwającego pompowania, 

przedstawił swoją analizę dotyczącą czasu pompowania i głębokości, odniósł się do kosztorysu 

inwestorskiego. Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił aktualny stan prac, jego zdaniem 

powinniśmy założyć mniej o około 1500 h pompowania. Henryk Sykut przywołał przykład 

usunięcia karpin z ul. Białobłockiej. Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka odnosząc się 

do wyliczeń Wiceprzewodniczącego Rady Gminy wskazała, że aktualnie pompowana jest woda 

na głębokości ok 5 m przy przepompowni będzie to 8 m, dlatego ilość godzin potrzebna na 

wypompowanie wody się zwiększy. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk 

Sykut poruszył kwestię kontrolowania i monitorowania pracy pomp. Kierownik Referatu 

Inwestycji Anna Bromka powiedziała, że poza szacunkiem przedstawionym przez wykonawcę, 

zebrano oferty innych firm i te szacunki były bardzo zbliżone. Wspomniano o negocjacjach 

cenowych w wykonawcą (nagranie od 00:16:03 do 00:28:03). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wskazał na prowadzone równolegle inne inwestycje, 

gdzie było zaplanowane odwodnienie liniowe przy budowaniu kanalizacji deszczowej. Odniósł 

się do zakresu pompowań na ul. Pogodnej, wskazał na zebranie danych z innych podmiotów, 

które zajmują się odwodnieniem liniowym, powiedział, że analizy przeprowadzone przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy można brać pod uwagę, jako pewien punkt wyjścia, jednak 

w praktyce dochodzi do innych rozwiązań (nagranie od 00:28:03 do 00:30:52). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut podjął temat rozliczenia tej 

inwestycji, mogliśmy się zgodzić na ryczałt. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wskazał 

na przykład wypompowywania wody podczas budowy ul. Myśliwskiej, tam było rozliczenie 

powykonawcze. Tam była taka ilość godzin, jaką zakładał projektant. Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Białe Błota Henryk Sykut zapytał o sposób rozliczenia z wykonawcą. Wójt odpowiedział, 

że rozliczenie będzie od wykonanych prac. Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka skłania 

się do rozliczania dodatkowych robót w formie ryczałtu, kosztorysu pierwotnego nie możemy 

zmienić, taka forma została przyjęta przy przetargu (nagranie od 00:30:53 do 00:33:32). 

 

Radna Magdalena Sznajder przypomniała, że na sesji 27 lutego zadała pytanie czy w cenie  

ul. Pogodnej jest odwodnienie terenu, wówczas usłyszała, że tak. Jej zdaniem na tej kwocie się 
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nie skończy, przypomniała, że z radnym Henrykiem Sykutem niejednokrotnie zwracała uwagę, 

że sołectwo Ciele ma bardzo wysoki poziom wody, wskazała, że niedaleko ul. Pogodnej jest 

bardzo duży zbiornik wody. Wójt powiedział, że nikt nie tłoczy wody ze zbiornika, tylko 

odwadnia liniowo (nagranie od 00:33:35 do 00:35:31). 

 

Radna Katarzyna Tomicka zapytała o zdjęcie środków z ul. Twardej, ul. Cukrowej, ul. Ptasiej, 

czy te inwestycje nie będą zagrożone. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator powiedział, że 

inwestycje te nie są zagrożone (nagranie od 00:35:34 do 00:36:15). 

 

Radna Maria Wolsztyńska przypomniała kwestię zdjęcia środków z projektów ulic w Białych 

Błotach: Młodej, Miłej, Moczary, Niedzielnej, Izoldy, Ogniskowej, Cyprysowej, Kociej po 

10 000,00 zł na każdy projekt. Na ostatniej sesji w Wolnych wnioskach radna wnioskowała, aby 

przywrócić te projekty. Radna wskazała, że jest w projekcie budżetu na ten rok kilkadziesiąt 

projektów po 10 000,00 zł na każdy projekt, zawnioskowała, aby przywrócić 80 000,00 zł na 

projekty, zdjąć środki z działu „Drogi publiczne gminne” z paragrafu „Zakup usług pozostałych”. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz poprosił o sporządzenie wniosku na 

piśmie (nagranie od 00:36:18 do 00:38:59). 

 

Radny Krzysztof Michalak zadał pytanie w sprawie opracowania dokumentacji studium 

techniczno-ekonomiczno-środowiskowego na połączenie miasta Bydgoszczy z węzłem 

drogowym na trasie szybkiego ruchu S5 i S10. Zapytał o petycje mieszkańców, czy 

zainteresowane osoby zostaną włączone do prac przy przedsięwzięciu. Wójt Gminy Białe Błota 

Dariusz Fundator potwierdził, że udział mieszkańców przy projektowaniu STEŚu jest 

zagwarantowany. Wyjaśnień udzieliła Monika Dominikowska Kierownik Referatu Zamówień 

Publicznych, przedstawiła opis przedmiotu zamówienia, powiedziała, że wyłoniony wykonawca 

ma obowiązek przeprowadzić konsultacje społeczne. Wójt powiedział, że studium techniczno-

ekonomiczno-środowiskowe ma kilka uwarunkowań, ma uwarunkowanie środowiskowe, 

techniczne i ekonomiczne. Z zasady jest takie działanie, które doprowadza do wyboru 

rozwiązania, które w tych trzech parametrach się mieści. I to jest cel dokonania analizy  

i przygotowania takiej dokumentacji. Nie możemy założyć, że żadna z tych koncepcji nie będzie 

przyjęta przez społeczeństwo. Radny Krzysztof Michalak powiedział, że w tym momencie 

robimy obwodnicę dla Bydgoszczy, nie robimy obwodnicy dla Białych Błot. Wójt podkreślił, że 

STEŚ został tak przygotowany, żeby udział społeczny w zakresie tworzenia tych rozwiązań 

komunikacyjnych był ze społeczeństwem konsultowany (nagranie od 00:39:00 do 00:43:15). 

 

Obrady opuści radny Jacek Krzyżanowski.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przypomniał, że sprawa węzła 

powstała wcześniej, nie za kadencji pana Wójta, Białe Błota muszą mieć jakąś obwodnicę. Radny 

Krzysztof Michalak zwrócił uwagę na użycie słowa „obwodnica”, skoro ruch wróci do Białych 

Błot. Wójt Gminy odpowiedział, że nie ma takiego założenia. Nastąpiła wymiana zdań na temat 

połączenie z drogą szybkiego ruchu (nagranie od 00:43:15 do 00:44:34). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał Wójta o zgodę na 

wprowadzenie zmian do budżetu, o które wniosła radna Maria Wolsztyńska, odczytał wniosek 

radnej. Rozbrzmiała dyskusja na temat zdjęcia środków z zadania równania dróg. Sołtys 
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Sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki poprosił o niezdejmowanie środków z równania dróg 

(nagranie od 00:44:38 do 00:46:25). 

 

Radny Krzysztof Michalak wyjaśnił, dlaczego nie poprze wniosku radnej Marii Wolsztyńskiej, 

złożył wniosek, aby środki przełożyć na dołożenie do projektu ul. Alibaby (nagranie od 00:46:33 

do 00:47:35). 

 

Radna Maria Wolsztyńska wskazała na wnioski, jakie składała na inwestycje, na obie strony 

Białych Błot, zaznaczyła, że zdjęto 150 000,00 zł z ul. Cukrowej. Radna podtrzymała swój 

wniosek (nagranie od 00:46:33 do 00:49:12). 

 

Głos zabrał radny Sławomir Ruge zapytał o koszt wykonania jednego projektu ulicy, do każdego 

projektu będą potrzebne dodatkowe środki. Zdaniem radnego radna Maria Wolsztyńska mogła 

wskazać jeden projekt, jednej ulicy za te środki. Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka 

wskazała, że każda z tych ulic ma finansowanie w WPF na 2025 rok, a te 10 000,00 zł byłyby 

konieczne do wszczęcia postępowania w tym roku (nagranie od 00:49:16 do 00:50:15). 

 

Radna Magdalena Sznajder zwróciła uwagę, że są sołectwa, w których mieszkańcy nie mają jak 

dojechać do domu, zapytała czy radna Maria Wolsztyńska wie, że chce ściągnąć środki  

z utwardzenia, wyrównania dróg. Radna Maria Wolsztyńska zwróciła uwagę, że są drogi z innych 

sołectw, na które zabezpieczono po 10 000,00 zł na projekty, ulice o projekty, których radna 

wnioskuje mają pełną kanalizację. Radna podtrzymała swój wniosek (nagranie od 00:50:26 do 

00:52:59). 

 

Radny Krzysztof Michalak powiedział o tworzeniu przez radną Marię Wolsztyńską grup 

większościowych. Radny opuścił obrady (nagranie od 00:53:00 do 00:53:24). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Syku odniósł się do pisma, jakie otrzymał z urzędu 

na temat wybudowanych dróg, odczytał ulice, które zostały wykonane w Białych Błotach 

porównując dane z sołectwem Ciele. Wiceprzewodniczący wspomniał o ul. Bluszczowej, 

kłamstwem jest, że ulica ta została wykonana w roku 2019, zwrócił się do urzędu o to, aby 

przygotowując taką odpowiedź podzielić informacje na kategorie. Wiceprzewodniczący zwrócił 

uwagę na wypowiedź Wójta odnośnie pozyskiwanych środków zewnętrznych na inwestycje  

w porównaniu z gminą Osielsko. Wiceprzewodniczący kierując słowa do Wójta poruszył kwestię 

wydatkowanych środków na inwestycje, wysokości zadłużenia, pozyskanych środków 

zewnętrznych. Wójt Gminy odpowiedział, aby Wiceprzewodniczący porównał skalę zadłużenia 

w tej kadencji o wartość 70 mln i skalę wykonania inwestycji na poziomie 183 mln, skala 

inwestycji jest trzykrotnie wyższa niż skala zadłużenia, która w tej kadencji nastąpiła. Wyjaśnień 

udzieliła Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska (nagranie od 00:54:02 do 01:00:37). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski powiedział, że jeżeli wniosek Pani Marii Wolsztyńskiej przepadnie, 

to będzie prosił o wprowadzenie do głosowania jego wniosku o tożsamym pochodzeniu,  

w kwocie 80 000,00 zł na ulicę Orzechową, II etap (nagranie od 01:00:57 do 01:01:49). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał Wójta o zgodę na zmiany w 

budżecie. Wójt nie wyraził zgody (nagranie od 01:00:57 do 01:02:27). 
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Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził głosowanie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Skarbnik Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Aleksandra Lubońska, Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Aleksandra Lubońska, Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.34.2024 zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok. 

 

2)  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039, 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska poinformowała, że projekt uchwały został 

przedstawiony na Komisji Budżetu i Finansów, nie wprowadza żadnych autopoprawek do 

przedstawionego projektu (nagranie od 01:04:49 do 01:05:11). 

 



8 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał o możliwość wykreślenia ·z 

pozycji 1.3.2.77 tj. Budowa ulicy Łąkowej na odcinku z ulicy Ślesińskiej do Ptasiej z tego 

względu, że w przyszłym roku nie będzie tego odcinka i zostawić tylko budowę ulicy Łąkowej 

(nagranie od 01:05:12 do 01:06:15). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Aleksandra Lubońska, Leszek Niewiarowski, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.35.2024 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039. 

 

Sołtys Sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki poinformował o spaleniu domu w Łochowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz złożył życzenia urodzinowe radnej 

Ilonie Nowakowskiej. Sołtys Sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki kontynuował wypowiedź 

na temat pożaru, do rozmowy włączyli się radni Bronisław Balcerowski, Katarzyna Tomicka. 

Przewodniczący Rady Gminy wyłączył mikrofon. 

 

Ad.5. Zakończenie obrad XC Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zakończył obrady XC Sesji Rady 

Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Jacek Grzywacz 

 

 

  

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/47730/sesja-rady-w-dniu-25-marca-2024.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

15.04.2024 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/47730/sesja-rady-w-dniu-25-marca-2024.htm

